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 :תושבים יקרים, להלן הנושאים שנדונו בישיבת הועד הנ"ל 

תקציב הישוב אושר ע"י חברי הועד לאחר הצגת סעיפיו  – 7102תקציב  .0

 7102גידול בתקציב ביחס לשנת  נובעקרון יש.השונים ע"י דב ברמן 

לעמוד ביעדיו ותכנית העבודה  כאשר הגידול בתקציב אמור לאפשר לועד

פרויקטי פיתוח , גיוס כ"א מקצועי לניהול הישוב , שלו הכוללת מספר 

 גידול בפעילות התרבות בישוב.ו

לאחר שנים של  דחבר ועד ותיק ביקש לסיים את חברותו בווע דני סובול .7

עבודה מסורה ויוצאת דופן לטובת הקהילה בהם תרם רבות מזמנו 

וועד הישוב מבקש להודות ולהביע הערכה האישיות.  ויכולותיו וניסיונ

. במקומו של דני סובול יכנס כחבר ועד עמוקה לדני ופועלו למען הישוב

שליווה בשנים האחרונות את פעילות הועד  רני אלקלעימין המניין 

כמשקיף והסכים להיכנס כחבר מין המניין ולתרום מזמנו וכישוריו 

 להתפתחותו של הישוב.

בהמשך להחלטת הוועד ישופץ יורחב ויונגש בית העלמין  – העלמיןבית  .3

 של חופית כאשר כבר עד סוף חודש הבא יושלם הליך השיפוץ וההרחבה

דני יופה עדכן על  – ניהול יעיל של משק המים בשטחים הציבוריים .4

מהלך מיפוי וסימון של כל המכלולים הציבוריים הצורכים מים בחופית 

ממשק נוח לניהול הצריכה ולצמצם ככל הניתן דלף  וזאת על מנת לבנות

 ואובדן מים במכלולים הציבוריים ) בדומה למצב בבתים הפרטיים (

במהלך החודש הבא יחל פרויקט סלילת "כביש הטניס"  – כביש הטניס .5

המחבר את חופית עם הרחבת כפר ויתקין כאשר במסגרת הפרויקט 

שביל אופניים , מעברי חצייה , שביל להולכי רגל , הכביש חדש, יבנ לייסל

תאורה לאורך כל התוואי , ומגרש חניה גדול וחדש בשטח הכורכר 

 הצמוד לגני הילדים

הפרויקט אושר , תוקצב , נקבע צוות ניהולי  –פרויקט בינוי לב חופית  .6

מטעם הוועד וליווי מקצועי של מפקח לפרויקט. הכוונה לצאת במכרז 

מתוך כוונה ששנה מקביעת  7100כבר במהלך הרבעון הראשון של 

 הקבלן הזוכה יימסר המפתח למרכז הקהילתי החדש של חופית

הוועד החליט לשדרג את לוח החשמל  :הגדול  שידרוג לוח החשמל בגן .2

בגן הגדול ולהתאימו למתן מענה ראוי ובטיחותי לאירועים שונים 

 שיתקימו בגן , הפרויקט יושלם עוד במהלך שנה זו

 

 

 



הגן הגדול הופך להיות מרכז פעילות  –ידור מגרשי החול בגן הגדול ג .0

דינמי ושוקק חיים עם נוכחות רבה של הורים ילדים ופעוטות העושים 

שימוש תדיר במתקנים השונים. על מנת לשמור על רמת אסתטיקה 

נאותה של משטחי החול ועל מנת למנוע כניסת כלבים  הגיינוהי

המשאירים בו את צואתם החליט הוועד לגדר את שני מגרשי החול 

ולמנוע בכך בדומה למגרש הפעוטות כניסת כלבים. גם פרויקט זה יוסדר 

  .עד סוף שנה זו
 

היישוב עושה כל שביכולתו על מנת ליזום  דכללי : תושבים יקרים, ווע

שישפרו ככל הניתן את איכות חיי התושבים  םמהלכים ופרויקטי

פתוח ומזמין הצעות לייעול ושיפור  דבישוב הכל כך ייחודי שלנו, הווע

 וישמח לבחון כל רעיון שיגיע מתושבים ברוח זו.
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